Contract No. HY/2014/07

Central Kowloon Route - Kai Tak West

6 July 2019

KTW - Young Concrete Engineers

"Young Concrete Engineers" workshop was held by the project team on 6 July 2019. Over 20 numbers of primary 6 students of S.K.H. Holy Carpenter Primary School participated in this activity at "Central Kowloon Route" – Ma Tau Kok Community Liaison Centre.

Our "Young Concrete Engineers" designed, molded, polished and decorated their unique concrete craft by using the raw materials of concrete – sand, cement and water. STEM related topics were covered during the workshop. The concrete DIY workshop is an alternate way for students to study and understand the properties and characteristics of concrete and to explore the beauty of concrete and its multiple uses.

啟德西 - 小小混凝土工程師

中九龍幹線一啟德西工程團隊於 2019 年 7 月 6 日在「中九龍幹線」一馬頭角社區聯絡中心舉行了「小小混凝土工程師」工作坊。當日有超過 20 名就讀聖公會聖匠小學六年級的學生參與是次活動。

同學們當日充當「小小混凝土工程師」,由設計、倒模、打磨及裝飾等各個工序步驟,全都一手包辦,一眾小小工程師利用水泥的原材料:沙、英泥及水,製作獨一無二的水泥器皿。是次工作坊亦滲入相關的 STEM 知識,讓同學們寓遊戲於學習。水泥 DIY 工作坊更為學生提供另類途徑,了解水泥的特性、美咸及多用途性。

















